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PROTOKÓŁ Nr  XXXIX/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 12 sierpnia 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Wszyscy obecni.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 9:00 otworzyła sesję, przedstawiając jej 

porządek:                          

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z 17.06.2013r. i z 15.07.2013r. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia poręczenia dla Międzygminnego Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami 

Spółka z o.o. w Wardyniu Górnym. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Budowa obejścia m. Szczecinek w ciągu drogi wojewódzkiej 

numer 172”. 

5. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-1” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Szczecińska” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

11. Wnioski i zapytania radnych. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokoły z sesji z dnia 17.06.2013r. oraz z dnia 15.07.2013r. w głosowaniu jawnym zostały przyjęte przez 

Radę Miasta jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/342/2013  

w sprawie udzielenia por ęczenia dla Mi ędzygminnego Przedsi ębiorstwa Gospodarki Odpadami  

Spółka z o.o. w Wardyniu Górnym. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe po wysłaniu radnym materiałów na sesję opublikowany został tekst jednolity ustawy  

z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych,  w związku z czym zachodzi konieczność 

skorygowania podstawy prawnej w proponowanej uchwale, poprzez zmianę podstawy prawnej w nawiasie 

dotyczącym w/w ustawy, polegającą na wykreśleniu dotychczasowego zapisu i wpisaniu, Ŝe została ona 

opublikowana w „Dz. U. z 2013r. poz.885”; 

− ponadto Burmistrz po uzgodnieniu z Komisją BudŜetowo-Ekonomiczną prosi o skorygowanie zapisu w 

treści uzasadnienia uchwały, w trzeciej linijce od dołu, poprzez wykreślenie omyłkowo dopisanych trzech 

zer („000”) przy liczbie 590.484.000,00 zł, poniewaŜ w rzeczywistości chodzi o liczbę „590.484,00zł”; 

− otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/343/2013  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa obej ścia m. Szczecinek w ci ągu drogi wojewódzkiej numer 172”. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności : 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− w obydwu uchwałach, dotyczących planów, które mają być podjęte na tej sesji, nie zamieszczono zapisów 

wynikających z Programu Ochrony Powietrza dla powiatu szczecineckiego, 

− zapisy tego Programu staną się obowiązujące dopiero wtedy, gdy znajdą się w uchwalanych planach 

zagospodarowania przestrzennego, 

− w proponowanych uchwałach tego zapisu nie ma, 
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− albo projekty uchwał zostaną jeszcze raz skierowane do Komisji, aby zapisy wynikające z Programu 

Ochrony Powietrza zamieścić w projektach uchwał, albo Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie 

głosować przeciw tym uchwałom. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− proponuje oddać glos radnej Małgorzacie Golińskiej, która na posiedzeniu Komisji miała odmienne zdanie 

od Klubu Radnych. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− przy omawianiu na posiedzeniu Komisji projektu uchwały dotyczącego planu „Pilska-1” zwróciła uwagę na 

zapis w paragrafie 4 punkt 2, który był niezgodny z Programem Ochrony Powietrza dla powiatu 

szczecineckiego; 

− zacytowała w/w zapis: „zakaz spalania odpadów drzewnych z zawartością klejów i innych substancji 

chemicznych, z zastrzeŜeniem § 6 pkt 8”; 

− na posiedzeniu Komisji zaproponowała poprawkę, aby w planie znalazł się zapis dokładnie wynikający  

z Programu Ochrony Powietrza, 

− otrzymała wówczas informację, Ŝe nie powinno się przenosić do uchwały zapisów z innych aktów 

prawnych, 

− obecnie powołuje się na treść Programu Ochrony Powietrza, z którego wynika, Ŝe naleŜy ujmować  

w planach zagospodarowania przestrzennego odpowiednie zapisy dotyczące ochrony powietrza, 

− dlatego teŜ obecnie Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej uwaŜa, Ŝe naleŜy powrócić do dyskusji na 

ten temat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przypomniał, Ŝe na posiedzeniu Komisji zaproponował, aby cały ten punkt wykreślić przy załoŜeniu, Ŝe 

Program Ochrony Powietrza jest prawem miejscowym i powinien być przestrzegany, 

− poza tym niedługo będzie uchwalony nowy Program Ochrony Powietrza, opracowany na podstawie 

nowych danych, 

− proponuje więc nie wdawać się obecnie w dyskusję na ten temat, poniewaŜ radna Joanna Pawłowicz 

zacznie przedstawiać swoje argumenty i powoływać się na posiadane przez nią opinie, a Burmistrz będzie 

prezentował swoje stanowisko, 

− uwaŜa, Ŝe bezpieczniej jest nie wpisywać tego punktu do uchwały, tym bardziej, Ŝe w innych uchwalonych 

planach takiego zapisu nie ma, a przecieŜ i tak tam równieŜ nie moŜna spalać substancji niedozwolonych, 

− Program Ochrony Powietrza jako prawo miejscowe obowiązuje, ale prosi o wyraŜenie opinii  w tej kwestii 

mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− potwierdza to, co powiedział Burmistrz i dobitnie stwierdza, Ŝe powielanie w uchwałach zapisów z innych 

aktów prawnych jest niezgodne z prawem, 

− poza tym ma wątpliwości, czy na tym etapie moŜna wprowadzić takie zmiany,  

− przy uchwalaniu planu zagospodarowania przestrzennego obowiązuje określona procedura,  

− uwaŜa, Ŝe w tej kwestii powinien się wypowiedzieć autor projektu, 
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− jeśli brak proponowanego przez Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zapisu stanowiłby uchybienie, to 

organ nadzoru, z którym projekt planu był konsultowany, zwróciłby na to uwagę, 

− potrzebuje kilka minut na odszukanie tekstu ustawy. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− podczas posiedzenia Komisji istniała wątpliwość, czy Program Ochrony Powietrza jest aktem prawa 

miejscowego, 

− teraz Pan Czesław Podkowiak potwierdził, Ŝe tak, 

− Komisja zaproponowała skreślenie punktu, czyniąc zapis uchwały zgodny z Programem Ochrony 

Powietrza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe radny Janusz Rautszko mówi o projekcie uchwały ujętej w następnym punkcie 

porządku obrad. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uwaŜa, Ŝe mecenas Czesław Podkowiak nie ma racji, 

− jako przykład podał wydawanie przez Starostwo pozwoleń na budowę, które opierają się na planach 

zagospodarowania przestrzennego, 

− jeśli w planie takiego zapisu, jaki wynika z Programu Ochrony Powietrza nie będzie, to Starostwo 

oczywiście pozwolenie na budowę wyda. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− moŜe źle go zrozumiano, ale prosił o kilka minut przerwy w celu sprawdzenia, czy Program Ochrony 

Powietrza jest prawem miejscowym. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz.9:25 zarządziła przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godz.9:40. Obecnych 21 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o kontynuowanie dyskusji dot. punktu 5 porządku obrad. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe Program Ochrony Powietrza jest prawem miejscowym, co wynika z ustawy Prawo o ochronie 

środowiska – art.84 ust.1, 

− powołał się równieŜ na wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi, w uzasadnieniu którego 

Sąd stwierdził, Ŝe Program Ochrony Powietrza zakwalifikować naleŜy do aktów prawa miejscowego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, Ŝe dyskusja dotyczy punktu 5 porządku obrad, czyli planu 28 Lutego III. 
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Roman Matuszak radny: 

− z interpretacji mecenasa Czesława Podkowiaka i przytoczonego orzeczenia WSA wynika, Ŝe uchwalony 

Program Ochrony Powietrza jest prawem miejscowym, a więc równieŜ obowiązuje Starostwo przy 

wydawaniu pozwoleń na budowę, 

− dlatego nie ma potrzeby przenoszenia treści tego programu do uchwalanego planu, 

− ma nadzieję, Ŝe Starostwo będzie się kierować takŜe w/w Programem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe Rada Miasta nie ma wpływu na Starostwo. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Starostwo wydaje pozwolenia na budowę na podstawie decyzji środowiskowych,  

− w czasie przerwy sprawdził, Ŝe minął juŜ okres obowiązywania Programu Ochrony Powietrza dla powiatu 

szczecineckiego, 

− wpisywanie zapisu, który juŜ nie obowiązuje, a być moŜe nie będzie obowiązywał takŜe w nowym 

Programie, uwaŜa za przedwczesne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− z wypowiedzi Burmistrza jest niezadowolony, poniewaŜ moŜna z niej wnioskować, Ŝe prawo miejscowe 

jest płynne, w zaleŜności wobec kogo jest stosowane, 

− prawo miejscowe powinno być jasno określone dla Szczecinka, czy moŜna, czy nie moŜna spalać 

odpadów w paleniskach do tego nie przystosowanych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w Ŝadnym z dotychczas uchwalonych planów takich zapisów nie ma,  

− do aktualnie omawianego planu Komisja takŜe nie zgłaszała takiej propozycji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− dyskusja wyniknęła stąd, Ŝe do projektu uchwały wprowadzono zastrzeŜenie, które wywołało niepokój, 

− otrzymała informację, Ŝe trwają prace nad nowym Programem Ochrony Powietrza i zapoznała się juŜ 

nawet z jego projektem, 

− w propozycji nowego Programu zapisu, który Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej chciał przenieść 

do uchwały, juŜ nie ma, 

− jest natomiast zapis, aby w uchwałach dotyczących planów zagospodarowania przestrzennego ujmować 

zabezpieczenia przed zagroŜeniami dla powietrza, 

− w dotychczasowym Programie Ochrony Powietrza odpowiedni zapis jest,  trzeba będzie walczyć, aby 

znalazł się on równieŜ w przyszłym Programie.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ponownie zwróciła uwagę, Ŝe dyskusja dotyczy planu 28 Lutego III, gdzie takiego zapisu nie planowano 

ani nie proponowano, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/344/2013  

w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przes trzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności : 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, proponując jednocześnie w paragrafie 4 wykreślenie 

punktu 2. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe to autor projektu planu pierwotnie wprowadził taki zapis, 

− uwaŜa, Ŝe ten zapis powinien być usunięty, i Ŝe jest to dalej idąca poprawka od zgłaszanej przez Klub 

Radnych Wspólnoty Samorządowej przy omawianiu poprzedniej uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się z pytaniem do mecenasa Czesława Podkowiaka, czy zgłoszona poprawka, wprowadzająca 

dość istotną zmianę treści uchwały, nie powinna być poprzedzona odpowiednią procedurą dotyczącą 

uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego? 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− orzecznictwo w tej kwestii jest róŜne,  

− decydujące znaczenie w takim przypadku będzie miała opinia autora projektu, który powinien się w tej 

kwestii wypowiedzieć, czy wyraŜa na taką poprawkę zgodę, 

− zawsze autor projektu planu powinien się w takiej kwestii merytorycznie wypowiedzieć. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie jest prawdą, Ŝe proponowane wykreślenie zmienia istotnie treść uchwały, 

− nic nie jest zmienione, nie jest tylko powtórzone z innego przepisu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o zajęcie stanowiska autora projektu planu Pana Mariusza Krzuszcza. 

 

Mariusz Krzuszcz autor projektu planu: 

− proponowany pierwotnie zapis w punkcie 2 paragrafu 4 miał uściślić zapisy Programu Ochrony Powietrza, 

− eliminacja tego zapisu będzie stanowić tylko techniczne wykreślenie, bez wpływu na sens uchwały, 

− obecnie nie widzi potrzeby pozostawienia takiego zapisu. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad zaproponowaną poprawką. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła zaproponowaną poprawkę, postanawiając wykreślić punkt 2 w paragrafie 4 o następującym 

brzmieniu: 

− „zakaz spalania odpadów drzewnych z zawartością klejów i innych substancji chemicznych,  

z zastrzeŜeniem § 6 pkt 8”; 

− po wykreśleniu w/w punktu 2, odpowiedniemu przesunięciu uległa numeracja punktów w paragrafie 4. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/345/2013    

w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Pilska-1” w Szczecinku. 

 

Salę obrad opuścił radny Roman Matuszak.  Pozostało 20 radnych. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności : 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/346/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Szczeci ńska” w Szczecinku. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVIII/347/2013  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Salę obrad opuścił radny Jerzy Kania.  Pozostało 19 radnych. 

 

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− zapytał o punkt 3 Sprawozdania Burmistrza, dotyczący rozdysponowania rezerwy ogólnej w kwocie 

146.509 zł z przeznaczeniem na zasądzoną kwotę do zwrotu na rzecz Przedsiębiorstwa Produkcyjnego  

„SELFA” Sp. z o.o. w Koszalinie z odsetkami oraz częściowym zwrotem kosztów procesu,  

− prosząc o informację na temat kosztów tej przegranej przez Miasto sprawy. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe to, czy Miasto w/w sprawę przegrało, czy wygrało to kwestia interpretacji, 

− chodzi o spór z wykonawcą rewitalizacji parku, 

− roszczenia były znacznie wyŜsze, ale Sąd wydał wyrok zasądzający tylko ich część uznając, Ŝe kwoty kar 

umownych były zbyt wysokie, 

− Burmistrz uwaŜa, Ŝe umów naleŜy dotrzymywać, skoro umowa przewidywała kary umowne, to wykonawca 

nie wywiązujący się z warunków umowy powinien uzgodnione kary zapłacić, 

− Sąd uznał jednak inaczej,  

− interpretacja wyroku to kwestia tego, czy uwaŜa się, Ŝe szklanka jest do połowy pusta, czy do połowy 

pełna, 

− obecnie jest taki trend w orzecznictwie, dlatego Miasto nie odwołuje się od wyroku. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− poinformował, Ŝe Sąd bardzo dokładnie uzasadnił wydany wyrok, 

− wyrok nie jest prawomocny,  

− wykonawca uwaŜa, Ŝe całość kar powinna zostać umorzona. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− podziękował za wyjaśnienia, wystarczyła mu informacja, Ŝe została umorzona część kosztów. 
 
 
Ad.10. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta.  

Andrzej Modrzejewski radny: 

− z informacji medialnych dowiedział się, Ŝe 31.07.2013r. Kongres Nowej Prawicy złoŜył skargę na 

Burmistrza Miasta, 

− w pisemnej informacji Przewodniczącej Rady Miasta, doręczonej przed sesją nie ma o tym mowy, 

− co dalej z tą skargą? 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, Ŝe jej pisemna informacja przygotowywana jest przed posiedzeniem Prezydium Rady Miasta 

zwoływanym przed planowaną sesją, i obejmuje okres do dnia poprzedzającego to posiedzenie, 

− w przypadku sesji planowanej na 12 sierpnia bieŜącego roku, Prezydium Rady Miasta zostało zwołane na 

dzień 1 sierpnia 2013r., 

− skarga Kongresu Nowej Prawicy wpłynęła do Biura Obsługi Interesanta w Urzędzie Miasta w dniu 

31.07.2013r., ale do Biura Rady Miasta została przekazana w dniu 01.08.2013r., co potwierdza pieczęć  

z określoną datą zamieszczona na tej skardze, 

− ze względu na to, Ŝe pisemna informacja Przewodniczącej Rady Miasta zawiera wykaz pism, które 

wpłynęły do Biura Rady Miasta do dnia 31 lipca, a w/w skarga dotarła dopiero w dniu 1 sierpnia, zostanie 

ona zamieszczona w kolejnej pisemnej informacji, przed następną sesją zwyczajną, 

− wyjaśniła, ponadto, Ŝe zwróciła się do Burmistrza z pisemną prośbą o ustosunkowanie się do złoŜonej 

skargi,  

− po otrzymaniu odpowiedzi Burmistrza sprawa zostanie skierowana na posiedzenie Komisji Prawa, 

Legislacji i Porządku Publicznego w celu wydania opinii. 

 

Ad.11. Wnioski i zapytania radnych. 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zwróciła się z pytaniem do Burmistrza, czy jako przedstawiciel Miasta, które ma ok.24% udziałów w spółce 

Szpital w Szczecinku, zapoznał się z przyczynami odwołania dyrektora tego Szpitala w trybie 

natychmiastowym? 

− z wypowiedzi Starosty publikowanych w mediach wynika, Ŝe nie było podstaw do odwołania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe uŜycie zwrotu „czy się zapoznał” jest pewnym naduŜyciem ze strony radnej, poniewaŜ  

w sprawach dotyczących Szpitala jest zorientowany cały czas na bieŜąco, 

− uczestniczy w kaŜdym posiedzeniu Rady Nadzorczej spółki Szpital w Szczecinku, 

− to, co mówi Starosta, Ŝe nie było Ŝadnych zastrzeŜeń do dyrektora Szpitala jest nieprawdą, poza tym 

myśli, Ŝe Starosta tego nie  powiedział, 

− Starosta był przeciwny odwołaniu, ale nie zakwestionował decyzji Rady Nadzorczej w tej kwestii, 

− jest waŜne, Ŝeby nie tylko była prowadzona dobrze gospodarka w Szpitalu, ale Ŝeby panowała równieŜ 

dobra atmosfera, 

− Szpital to teren wraŜliwy, gdzie spotykają się róŜni ludzie, dlatego  musi być dobra współpraca między 

zarządzającymi Szpitalem a personelem, i właśnie do tej współpracy były zastrzeŜenia, 

− wątpliwości Burmistrza budził sposób przeprowadzenia przetargu dotyczącego teleradiologii, 

− Burmistrz będzie to omawiał przed Sądem w sprawie karnej, wszczętej na wniosek byłego zarządu 

Szpitala, 

− Rada Nadzorcza na posiedzeniu poinformowała o bardzo wielu nieprawidłowościach, ale tematu korupcji 

zdaniem Rady Nadzorczej nie było, co nie zmienia tego, Ŝe Rada Nadzorcza stwierdziła, Ŝe przetarg był 

przeprowadzony nieprawidłowo, 
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− Rada Nadzorcza podjęła uchwałę o odwołaniu zarządu Szpitala, wspólnicy spółki takich kompetencji  

nie mają, 

− jeśli wspólnik się nie zgadza z decyzjami Rady Nadzorczej, to w kaŜdej chwili moŜe odwołać radę, 

− to nie prawda, Ŝe członkowie Rady Nadzorczej to „ludzie Burmistrza”, 

− Burmistrz nie ma z nimi Ŝadnych interesów, 

− w Radzie Nadzorczej Szpitala jest ekonomista, prawnik, specjalista ds. finansów, a więc Rada jest 

skonfigurowana w sposób prawidłowy, 

− musi być dobra współpraca między zarządem spółki a mniejszościowym udziałowcem, a współpraca ta 

szwankowała, co zauwaŜył takŜe Starosta, który sugerował zarządowi poprawę stosunków, 

− w takiej firmie jak Szpital  musi być dobra współpraca zarządu z pracownikami, a tego nie było, 

− prezes nie do końca liczył się ze zdaniem pracowników, 

− w związku z zaistniałą sytuacją zostały złoŜone doniesienia do róŜnych instytucji państwowych,  między 

innymi do CBA, Prokuratury, NIK itp., 

− uwaŜa jednak, Ŝe postąpił słusznie a decyzja o odwołaniu prezesa nie leŜała w jego gestii, ale w gestii 

Rady Nadzorczej. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− nigdy nie interesowała się sprawami spółki Szpital w Szczecinku, której Miasto jest udziałowcem, 

− uwaŜa, Ŝe najwaŜniejsze jest to, Ŝeby Szpital świadczył usługi na jak najwyŜszym poziomie i nie przynosił 

strat, 

− dyrektor Bielicki dobrze zarządzał finansami Szpitala, 

− została wdroŜona procedura certyfikacyjna CMJ,  

− czy nowy zarząd będzie nadal zabiegał o ten certyfikat, czy moŜe procedura została przerwana? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− procedura nie została przerwana, a jedynie zawieszona, 

− Szpital ma juŜ wiele certyfikatów, 

− sposób wprowadzenia CMJ, polegający na nadmiernym zbiurokratyzowaniu, nie wynikający z zaleceń 

CMJ, jest wymysłem urzędniczym,  

− pielęgniarki zamiast zajmować się pacjentami, zajęły się wypełnianiem dokumentacji, którą uwaŜa za 

całkowicie absurdalną i w Ŝaden sposób nie zwiększającą bezpieczeństwa pacjentów, 

− Szpital jest w trakcie duŜej rozbudowy i modernizacji, 

− na początku przyszłego roku dojdzie do zmiany miejsca oddziałów ze względu na oddanie do uŜytku 

nowego budynku, 

− w Szpitalu występują braki kadrowe, które nowy dyrektor d.s. medycznych będzie się starał uzdrowić, 

− sposób wszczęcia procedury certyfikacyjnej wywołał niepotrzebną frustrację wśród pracowników, dlatego 

zaproponował zawieszenie tej procedury, 

− wcześniej czy później trzeba będzie do tej kwestii wrócić, ale gdy zostaną rozwiązane sprawy kadrowe, 

− w Szpitalu Burmistrz pracuje takŜe na podstawie wolontariatu, za co nie bierze wynagrodzenia. 
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GraŜyna Kuszmar radna: 

− poinformowała, Ŝe jeśli radna Joanna Pawłowicz chce, to moŜe zorganizować spotkanie radnych 

z pielęgniarkami w celu zapoznania się z opiniami personelu, 

− pielęgniarki są za wdroŜeniem procedury certyfikacyjnej, ale gdy będzie na to czas, 

− nikt takiej potrzeby nie neguje, ale do realizacji tego pomysłu potrzebne są „ręce”, 

− chodzi o to, Ŝeby z jakości usług Szpitala zadowolony był pacjent,  

− wypełnianie dokumentacji powinno być brane pod uwagę w dalszej kolejności. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− na Szpital nie moŜna patrzeć jak na zwykłą spółkę, 

− Szpital powinien działać na zasadzie non profit, a nie kosztem zmniejszenia zatrudniania koniecznego 

personelu, 

− często zwraca uwagę, Ŝeby nie doszło do pomylenia kompetencji, 

− skoro właściciele spółki przyznali Radzie Nadzorczej określone uprawnienia, to naleŜy to akceptować, tym 

bardziej, Ŝe w jej składzie zasiadają specjaliści: prawnik, ekonomista, specjalista ds. finansowych, 

− Starosta jako wspólnik większościowy miał prawo powołać nową Radę Nadzorczą, ale tego nie zrobił, 

− nie pasuje mu to do informacji prasowych, dlatego uwaŜa, Ŝe musiały być inne przyczyny zaistniałej 

sytuacji, 

− tym bardziej, Ŝe Szpital nie ma strat, które musiałoby pokrywać takŜe Miasto. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− nieprawidłowości dotyczących przetargu Burmistrz nie chce na tym etapie wyjaśnić, 

− ale czy wygrany przetarg spowodował zagroŜenie Ŝycia i zdrowia pacjentów? 

− czy zwycięzca przetargu dot. teleradiologii juŜ nie funkcjonuje w Szpitalu? 

− jeśli chodzi o Certyfikat Monitorowania Jakości, to rekomenduje go między innymi Rzecznik Praw 

Pacjenta i Minister Zdrowia, 

− czy ten certyfikat nic nie daje pacjentom? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie padło stwierdzenie, Ŝe CMJ nic nie daje pacjentom, 

− nikt nie jest przeciwko CMJ, chodzi jedynie o nadmiernie zbiurokratyzowany  sposób wprowadzenia go  

w bardzo szybkim tempie,  

− z bardzo duŜą ilością papierów do wypełnienia, 

− do CMJ się wróci, ale w taki sposób, aby to nie dezorganizowało pracy Szpitala, 

− odnośnie przetargu to trudno sposób jego przeprowadzenia uznać za prawidłowy, 

− na pytanie: czy przetarg spowodował zagroŜenie Ŝycia pacjentów – dopowiada autorytatywnie, Ŝe tak, 

− kontrakt został zerwany, do czego przyczyniło się Ŝądanie Burmistrza w tej kwestii, 

− umowę było bardzo trudno zerwać, ale się udało, 

− lekarze podpisali się pod zarzutami wobec świadczeniodawcy. 
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Andrzej Modrzejewski radny: 

− Pan Radosław Piotr Niemiec, który jest Przewodniczącym Rady Nadzorczej spółki Szpital w Szczecinku, 

co wynika z KRS, jest teŜ samodzielnym prokurentem w spółce PODIMED, 

− moŜe jest to zgodne z prawem, ale czy to jest etyczne? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny myli chyba pojęcia „szefa zarządu” z samodzielną funkcją „prokurenta”, 

− Pan Radosław Niemiec ma wszelkie uprawnienia i kwalifikacje do zasiadania w Radzie Nadzorczej, 

− Burmistrz poprosił radnego o sprecyzowanie swoich zastrzeŜeń moralno-etycznych. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− stwierdził, Ŝe ocenę sytuacji pozostawia radnym i mieszkańcom. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− prosi, aby unikać tego typu prób „zapytań” nie sprecyzowanych. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− uwaŜa, Ŝe to dobrze, iŜ w Radzie Nadzorczej zasiadają fachowcy,   

− w Szczecinku nie ma duŜo osób spełniających wymogi formalne, niezbędne do pełnienia tej funkcji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− strasznie trudno znaleźć członka Rady Nadzorczej, który zna się na ochronie zdrowia, poniewaŜ chodzi  

o ochronę zdrowia a nie „o słuŜbę zdrowia”, który zna się na finansach, i który ma uprawnienia do 

zasiadania w Radzie Nadzorczej, 

− sam świadcząc swoje usługi w Szpitalu robi to w ramach wolontariatu,  

− Szpitalowi nie potrzebne jest zamieszanie,  

− trzeba na Szpital popatrzeć pozytywnie, 

− jeśli chce się, Ŝeby mieszkańcy Szczecinka leczyli się w szczecineckim Szpitalu, to trzeba o to zadbać, 

− jeśli będzie się mówić o Szpitalu źle, to pacjenci nie będą chcieli się w nim leczyć i Szpital moŜe upaść, 

− to wspólny Szpital wszystkich, a nie tylko Starosty i Burmistrza. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− na pewno były wcześniejsze sygnały dotyczące sytuacji zaistniałej w Szpitalu, ale nikt wcześniej  

nie zapytał personelu Szpitala, jak się pracuje lub jak jest wdraŜany CMJ, 

− teraz prosi wszystkich o spokój, 

− personel Szpitala ma mnóstwo problemów, które były sygnalizowane Burmistrzowi i dyrektorowi Szpitala, 

− potrzebna jest dobra komunikacja. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− pytania miały na celu uzyskanie informacji, czy w Szpitalu była dobra atmosfera, 
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− poruszając kolejne kwestie zapytała w imieniu mieszkańców Świątek, czy istnieje moŜliwość uruchomienia 

dodatkowych kursów linii autobusowej nr 9 Komunikacji Miejskiej, jednego odjeŜdŜającego ze Świątek  ok. 

godz.7:30, w celu ułatwienia dzieciom dojazdów do szkół, drugiego odjeŜdŜającego ze Świątek przed 

godz.7:00, w celu ułatwienia dorosłym dojazdów do pracy?  

− zwróciła uwagę na sygnały mieszkańców ul. Kilińskiego, dotyczące pewnej uciąŜliwości związanej  

z zaczynającymi się rzeźbiarskimi warsztatami plenerowymi  na terenie SAPiK-u, chodzi o duŜe pylenie  

i hałas, 

− czy istnieje moŜliwość przeniesienia tych warsztatów w inne miejsce, gdzie uciąŜliwości z tym związane 

będą mniej odczuwalne dla mieszkańców? 

− poinformowała, Ŝe otrzymała odpowiedź na pytanie zadane na poprzedniej sesji, dotyczące wydania przez 

Burmistrza decyzji środowiskowej dla KRONOSPAN-u, ale uwaŜa, Ŝe to „odpowiedź nie na temat”  

i ponawia swoje poprzednie pytanie w tej kwestii, 

− zwróciła uwagę, Ŝe mieszkańcy domów jednorodzinnych, którzy zadeklarowali segregowanie odpadów, 

mają je odbierane tylko raz w miesiącu, co jest stanowczo za mało, 

− prosi o zastanowienie się, jak zorganizować odbiór odpadów co najmniej 2 razy w miesiącu, 

− zapytała, dlaczego w Akademii Piłkarskiej doszło do zmian kadrowych? 

− Akademia Piłkarska jest zasilana równieŜ składkami płaconymi przez rodziców młodych piłkarzy, dlatego 

te kwestie powinny być z rodzicami konsultowane, 

− wśród rodziców panuje powszechne niezadowolenie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli chodzi o decyzję środowiskową dla KRONOSPAN-u nie spodziewa się, aby radna otrzymała inną 

odpowiedź od juŜ jej doręczonej, 

− decyzja została wydana zgodnie z prawem, co potwierdziło Samorządowe Kolegium Odwoławcze, 

− stanowisko SKO zostało zaskarŜone do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, który jeszcze  

nie rozpoznał tej skargi, 

− odnośnie przystanku autobusowego na Świątkach i dodatkowego rozkładu jazdy wyjaśnił, Ŝe usytuowanie 

przystanku na Świątkach powoduje dodatkowy przejazd autobusu o ok. 4km, 

− chciałby, aby kaŜdy autobus tej linii dojeŜdŜał do Świątek, ale byłoby to nieekonomiczne, 

− uwaŜa jednak, Ŝe dodatkowe kursy ok. godz. 7:00 i ok. godz. 7:30 są na pewno do zrealizowania, 

− poprosił obecnego na sali obrad Dyrektora Komunikacji Miejskiej sp. z o.o. w Szczecinku  

o przeanalizowanie tego rozwiązania, 

− odnośnie rzeźbiarskich warsztatów plenerowych chodziło o to, aby równieŜ przechodnie mogli się 

przyglądać pracom artystów, 

− hałas jest, ale jest tam teŜ zgromadzona duŜa ilość sprzętu i kamienia rzeźbiarskiego o znacznej wartości, 

co wymaga odpowiedniego zabezpieczenia, 

− będzie jednak próbował zgłoszony problem w jakiś sposób rozwiązać, 

− jeśli chodzi o odbiór odpadów raz w miesiącu, to zgadza się, iŜ jest to zbyt rzadko, 

− większa ilość odpadów do wywiezienia wynika z faktu, Ŝe mieszkańcy zaczęli segregować śmieci, 

− teŜ ma taki sam problem, przybyło mu śmieci segregowanych, 

− radna wcześniej tego problemu nie sygnalizowała, 



 14

− będzie robić wszystko, Ŝeby zmienić umowę, ale trzeba przy tym uwaŜać, Ŝeby nie popełnić błędu, 

− odnośnie Akademii Piłkarskiej uwaŜa, Ŝe zbyt arbitralnie radna sugeruje „powszechne niezadowolenie 

wśród rodziców”, 

− w Akademii Piłkarskiej jest zatrudnionych wielu trenerów, co niekiedy wymaga pewnych zmian, 

− gdyby patrzeć na to, Ŝe rodzice nie zgadzają się na jakieś zmiany, to Ŝadnych zmian nie moŜna byłoby 

przeprowadzić, 

− trener główny ma wymagane uprawnienia i odpowiednie przygotowanie, 

− Burmistrz stwierdził, Ŝe na piłce noŜnej się nie zna, Akademią Piłkarską zajmuje się Zastępca Burmistrza 

Daniel Rak, który obecnie przebywa na urlopie,  

− porównał odczucia rodziców związane ze zmianą trenera, do przypadków łączenia klas w szkołach,  

− początkowo tam teŜ występuje pewne niezadowolenie, ale potem sytuacja się normuje. 

 

Eugeniusz Szybisty Dyrektor OSIR: 

− poprosił, aby radna sprecyzowała i określiła, co konkretnie ją w omawianej sprawie interesuje, 

− wyjaśnił, Ŝe nastąpiły pewne zmiany w Akademii Piłkarskiej, mające na celu usprawnienie jej 

funkcjonowania, 

− Prezes Akademii Piłkarskiej przejął obowiązki związane z zatrudnianiem kadry trenerskiej, i dlatego to on 

mógłby udzielić radnej szczegółowej odpowiedzi na piśmie. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− w przeciwieństwie do tego, co sam przyznał Burmistrz, radny dobrze zna się na piłce noŜnej, 

− druŜyna piłkarska dostała się do Ligii Międzywojewódzkiej, 

− jeśli coś złego w Akademii Piłkarskiej się stanie, to na wiele lat, 

− ale chyba coś złego w Akademii Piłkarskiej się jednak dzieje, 

− Akademia Piłkarska ma sukcesy, i martwi się o to , Ŝeby nie zostały one zaprzepaszczone, 

− uwaŜa, Ŝe bez pomocy Miasta  będzie cięŜko o nowe sukcesy, 

− jest za tym, aby w Szczecinku był jeden klub seniorski. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− moŜe rzeczywiście w Akademii Piłkarskiej coś dzieje się nie tak, jak powinno, 

− zajmie się tym Zastępca Burmistrza Daniel Rak po powrocie z urlopu, 

− do Akademii Piłkarskiej naleŜy ponad 300 dzieci, 

− jest przeciwny dofinansowywaniu sportu dorosłych,  

− Miasta nie stać na dofinansowywanie trzech klubów piłkarskich, 

− jeśli kluby te się połączą, to moŜna będzie tę kwestię rozwaŜyć, 

− ale niedługo będzie przygotowywany nowy budŜet na następny rok,  

− jeśli radni zechcą, mogą zdecydować o dofinansowaniu, wskazując skąd wziąć na ten cel pieniądze.  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w otrzymanej pisemnej odpowiedzi na jej pytanie podano błędny numer przytoczonego podpunktu, 

dlatego stwierdziła, Ŝe odpowiedź jest nie na temat, 
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− odnośnie śmieci, to segregowała je równieŜ wcześniej, ale do czerwca wyrzucała je do pojemników 

ustawionych w punktach zbiorczych, 

− skoro od lipca ma płacić za odbiór odpadów z jej posesji, to chciałaby, aby rzeczywiście odpady te były 

odbierane. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poprosiła radną Joannę Pawłowicz o sformułowanie na piśmie pytań dotyczących Akademii Piłkarskiej. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− podziękował Komendantowi StraŜy Miejskiej w Szczecinku Grzegorzowi Grondysowi za zabezpieczenie 

regionalnych rozgrywek sportowych, 

− pogratulował Klubowi „WIELIM” oraz Klubowi  „DARZBÓR” za uzyskany awans i osiągnięte sukcesy. 

 

Andrzej Modrzejewski radny; 

− zapytał, jaki jest koszt utylizacji odpadów miasta Szczecinek w Wardyniu za lipiec 2013r. ? 

− i jaki procent sortowania wystąpił w tym okresie? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiedź na pytanie radnego zostanie udzielona na następnej sesji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radni otrzymali przygotowany przez PWiK projekt nowego Regulaminu zaopatrzenia w wodę,  

− prosi radnych o zapoznanie się z tym projektem,  

− będzie on omawiany na kolejnej sesji, 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:00. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


